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Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 13. 12. 2006 od 17: 00 ve velké zasedací síni MěÚ. 
Program: dovezeným ze SRN.    Usnesení č. 2006/209: ZaM v souladu                    

s usnesením č. 171/2006 stanovuje u zakázek 1. Zahájení  starosta     Starosta: do této oblasti změří MěP svoji činnost
malého rozsahu podle § 12 odst. 6 zák. č. 137/2006    Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro2. Kontrola usnesení z minulého ZaM
výši finanční hodnoty, od které má útvar VŽP   Usnesení č. 2006/204: ZaM bere na vědomí 3. Prodej, koupě majetku města
povinnost předávat veškeré materiály komisi      zprávu o činnosti Městské policie za minulé období 4. Zpráva o činnosti MěP pro výběrové řízení k posouzení a vypracování doplněnou o připomínky členů ZaM související    5. Rozpočtové provizorium návrhu pro rozhodnutí RaM. Tato částka               se znečišťováním veř. prostranství psími výkaly    

6. Organizační záležitosti se stanovuje ve výši nad 100.000,- Kč                  a odpady dovezenými ze zahraničí.  
7. Diskuse bez započteného DPH.  
8. Návrh na usnesení, závěr Výběrová komise:5) Rozpočtové provizorium

Starosta: Informoval o odstoupení p. Zárubové          p. Kleinertová a p. tajemník podali informace 
a p. Vrabce z Výběrové komise.  1) Zahájení týkající se rozp. provizoria na rok 2007.  
    Tajemník: Zdůraznil, že členové všech komisí    Zasedání zahájil a řídil starosta města Karel    Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro
mohou spolupracovat s úředníky MěÚ.Vrbický. Seznámil přítomné s programem jednání,    Usnesení č. 2006/205: ZaM schválilo rozpočtové 

který byl jednomyslně schválen.  provizorium na I. čtvrtletí 2007.     Ing. Mádle: Požádal ZaM o zadání úkolů           
pro kontrol. výbor.     Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro    Rozpočtové opatření č. 15 - jedná se o odměnu 

Usnesení č. 2006/198: ZaM schválilo program starostce a místostarostovi při ukončení funkčního    Starosta: Návrhy na zadání úkolů pro KV vzejdou 
jednání dne 13. 12. 2006. Návrhová komise byla období dle § 75.  z jednání RaM.
schválena v tomto složení: Mgr. Tesarčíková,          Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro   p. Chour: Domnívá se, že výbory a komise           
p. Klouček, p. Neliba.    Usnesení č. 2006/206: ZaM schválilo rozpočtové by měly automaticky pracovat a ne čekat               
   Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro opatření č. 15.  až je někdo vyzve.  
Usnesení č. 2006/199: ZaM schválilo návrhovou   Starosta - požádal členy ZaM, aby na příští 
komisi ve složení: Mgr. Tesarčíková, p. Klouček     6) Organizační záležitosti jednání připravili návrhy na doplnění počtu členů 
a p. Neliba. Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi: výb. komise.  Odměny pro členy ZaM:
Ing. Moravec a p. Tojmar.    Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro   Ing. Šuma: v souvislosti s odměnami pro členy 
   Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro   Usnesení č. 2006/210: ZaM bere na vědomí komisí a výborů se dotazoval na možnost kontroly, 
Usnesení č. 2006/200: ZaM schválilo ověřovatele odstoupení p. Zárubové a p. Vrabce z Výběrové zda se řádně scházejí a pracují.  
zápisu ve složení: Ing. Moravec a p. Tojmar. komise.     Tajemník: „Komise se zodpovídá RaM - ta má 

právo ji v případě nečinnosti zrušit. “
2) Kontrola usnesení z minulého ZaM 7) Diskuse   Starosta: ubezpečil členy ZaM, že činnost komisí 
   179/2006 - ukládá svým členům, seznámit            p. Semerádt: Vznesl požadavek na přechod       a výborů bude sledována.  
se s rozborem hospodaření za III. čtvrtletí 2006      pro chodce na obchvatu u hřiště a na dopravní    Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro
a s návrhem rozpočtového provizoria na I. čtvrtletí značení upozorňující řidiče na možnou námrazu     Usnesení č. 2006/207: ZaM schválilo návrh 
2007 v  te rmínu do  př í š t ího  zasedání                     na mostě.  odměn pro neuvolněné členy zastupitelstva            
dne 13. 12. 2006.     p. Lekner: Umístění přechodu se mu zdá nereálné v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb. , o obcích,    
   Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro navrhuje v těchto místech vybudovat podchod.  a dále v souladu s nařízením vlády č. 50/2006         
Usnesení č. 2006/201: ZaM schválilo rozbor o odměnách za výkon funkce členům    Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro
hospodaření za III. čtvrtletí 2006.  zastupitelstvech. Vyplácení odměn zastupitelům    Usnesení č. 2006/211: ZaM ukládá odboru VŽP 
   Návrh a schválení rozpočtového provizoria bude bude čtvrtletní, v řádném výplatním termínu.  prověřit se správcem komunikace na "novém 
projednán v 5. samostatném bodu programu. mostě" možnost přechodu či podchodu pro chodce     Zakázky malého rozsahu:
   Plán práce na 1. pololetí 2007 - ZaM na minulém a umístění DZ nebezpečí smyku.     Starosta: přednesl návrh usnesení: ZaM v souladu 
zasedání dostalo k připomínkování návrh plánu    Ing. Mádle: Dotazoval se na možnost města s usnesením č. 171/2006 stanovuje u zakázek 
práce na 1. pololetí 2007.  zasahovat do vytváření jízdních řádů.  malého rozsahu podle § 12 odst. 6 zák. č. 137/2006 
   Ing. Šuma upozornil, že v měsíci březnu by bylo výši finanční hodnoty, od které má útvar VŽP    Mgr. Tesarčíková: Město nemá v tomto smyslu 
vhodné zařadit do programu jednání "Zprávu         povinnost předávat veškeré materiály komisi  ž á dn é pravomoci.  
o činnosti BTS s. r. o. “. pro výběrové řízení k posouzení a vypracování    Ing. Šuma: Dotaz na možnost vybudování 
   Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro návrhu pro rozhodnutí RaM. Tato částka               nových parkovacích míst na Sídlišti.  
   Usnesení č. 2006/202: ZaM schválilo plán práce se stanovuje ve výši nad 100.000, - Kč                   p. Lekner: Inf. o jednání s p. Strnadovou              
Zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí         bez započteného DPH.  o možnosti zřízení parkovacích míst v proluce       
na 1. pololetí 2007 - doplněný o bod "Zpráva          u křižovatky Sídliště  Vilová.  
o hospodaření BTS s. r. o. " na březnové jednání.  Diskuse:   Ing. Moravec: Navrhuje zavést na Sídlišti 

   Ing. Moravec: V jakém režimu se budou zadávat možnost zakoupení parkovacího místa. Dále 
3) Prodej, koupě zakázky pod 100 000, - Kč? požádal o to, zda by mu nemohly být zasílány 
   Prodej p. p. č. 1257/7 - Předmětem budoucího    Starosta: O těchto zakázkách bude rozhodovat materiály na zasedání elektronicky. K tomuto 
prodeje měla být část pozemku p. p. č. 1257/7        RaM. požadavku se připojili i další členové ZaM:           
v k. ú. Benešov nad Pl. Kupující strana od koupě p. Tojmar, p. Semerádt, Ing. Šuma, p. Franclová,       Jak se o VŘ dozvědí případní zájemci?
pozemku ustoupila dopisem ze dne 27. 11. 2006.  p. Urx a Mgr. Špička.     p. Strnadová: Firmy budou oslovovány formou 
   Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro    Tajemník: Informoval o nových zákonech,     poptávkového řízení.  
   Usnesení č. 2006/203: ZaM revokuje usnesení    které vejdou v platnost v r. 2007:  Ing. Moravec: Navrhuje, aby veškeré zakázky č. 8/2003 ze dne 15. 1. 2003, kterým bylo - Zákon 111/2006 Sb. O hmotné nouzi - mění        byly zveřejněny na elektronické desce.  schváleno uzavření smlouvy o budoucí kupní se konfigurace systému soc. dávek. (upozornil         Tajemník: Není problém dávat tyto informace    smlouvě mezi městem Benešov n.  Pl.                 na skluz, který nastal s uváděním zákona do praxe)na internet, navrhuje však vyjmout z tohoto jako budoucím prodávajícím a Českým - Stavební zákon - půjde o náročnější systém       požadavku opravy v havarijním stavu.  hydrometeoro log ickým ús tavem Praha              než bylo v případě "starého" Staveb. zákona  Ing. Mádle: seznámil ZaM s jednáním             jako budoucím kupujícím.     Starosta: Upozornil na Zákon o střetu zájmů        výb. komise u starosty dne 11. 12. 2006                  

- bude nafocen a dán do desek zastupitelů.  a informoval o tom, že VK zvolila p. Kloučka 4) Zpráva o činnosti MěP    Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 propředsedou. Dále ocenil větu p. starosty, která byla Zprávu přednesl p. Červenka   Usnesení č. 2006/212: ZaM bere na vědomí vyslovena na tomto jednání, že neexistuje žádný 
Dotazy: informaci tajemníka o změnách v zákonech         zákaz oslovování firem.  

od 1. 1. 2007.    p. Klouček: dotazoval se na možnost postihu    Z této diskuse vzešel další návrh na usnesení: 
majitelů psů, kteří znečišťují veřejná prostranství  ZaM ukládá odborům MěÚ zveřejňovat zakázky   
psími exkrementy. 8) Závěrv hodnotě nad 30 000, - Kč na elektronické desce. 
  p. Červenka: „Abychom mohli pokutovat majitele    Jelikož již nebylo dalších připomínek či dotazů,    Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro
psa musíme ho chytit přímo při činu. " požádal starosta členy návrhové komise                    Usnesení č. 2006/208: ZaM ukládá odborům 

k přednesení návrhu usnesení.     Mgr. Tesarčíková: poděkovala členům MěP       MěÚ zveře jňova t  zakázky  v  hodno tě                   
za spolupráci se ZŠ. nad  30 000, - Kč na elektronické desce.     Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro

  Usnesení č. 2006/213: ZaM schválilo návrh    p. Semerádt: upozornil na občany Nádražní ul. ,      Hlasování o prvním návrhu usnesení:
usnesení ZaM ze dne 13. 12. 2006.  kteř í  znečišťují  veř .  prostr.  nábytkem    Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 14 pro

Vedení města zve na veřejné zasedání zastupitelstva, které se bude konat                     
ve středu 24. ledna od 17: 00 hodin ve velké zasedací místnosti Městského úřadu. 

Jedním z hlavních bodů jednání bude i diskuze nad návrhem rozpočtu na rok 2007.  

Pozvánka
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Poplatek ze psa

   Poplatek ze psa je možno uhradit                 
v pokladně MěÚ a to bez manipulačního 
poplatku. Při nezaplacení poplatku do srpna 
2007, budou občanům rozesílány složenky.   
 
Kategorie: 
1.     150,- Kč 1-2 bytové jednotky.  
2.     400, -  Kč 3 a více byt. jednotek.
3.  1 000,- Kč každý další pes.  
Důchodci:
4.  50, - Kč 1-2 bytové jednotky.
5.  100, - Kč 3 a více byt. jednotek.
6. 300, - Kč každý další pes. 
Další dle vyhlášky 1/2003

Úhrada poplatků za pronájem 
hrobových míst a pozemků

   Upozorňujeme občany na možnost úhrady 
poplatků za pronájem hrobových míst            
a pozemků hotově do pokladny města.          
Za úhradu touto formou se neplatí žádný 
manipulační poplatek. Rovněž městu 
nevzniknou žádné náklady za poštovné       
při doručování složenek, čímž se ušetří peníze 
z rozpočtu města.  
   Všem, kdo tento způsob placení nevyužijí 
budou složenky na úhradu nájmů z hrobů       
a pozemků zaslány v druhém pololetí roku 
2007.  

       Za odbor správy majetku města
        Lenka Suchá, vedoucí odboru.  

· Nabídku projedná zastupitelstvo 
   Radnice prozatím zvažuje nabídku RTM 
TV (Regionální televize  Liberec              
a Jablonec nad Nisou), která přišla            
s návrhem o vytvoření reklamního filmu    
o našem městě. O tom, zda propagační 
film vznikne, se rozhodne během zimy.  
 
· Opět se začne běhat na Macharku
   Lidé v Benešově nad Ploučnicí se možná 
dočka j í  obnoven í  t r ad ice  Běhu                  
na Macharku. O jejím konání začala jednat 
sportovní komise města. Naposledy         
se na Macharku běželo před revolucí.  
    Předběžný termín, kdy by se běh mohl 
konat, byl určen na měsíc březen.              
O bližším termínu vás budeme včas 
informovat.  
 
· Vydělané peníze dostalo Klubíčko
  Výtěžek z prodeje občerstvení                  
a perníčků na akci Rozsvícení vánočního 
stromku, která se konala na benešovském 
náměstí v pátek 1. prosince, už má své 
majitele. Částku ve výši 1706,- Kč 
slavnostně předal místostarosta Radek 
Lekner pěveckému sboru Klubíčku. 
Poděkování patří především Spolku 
podnikavých  l id í ,  k te rý  p rode j  
zorganizoval.  
 
· Nová radnice navštívila Haidenau
     Nové vedení města poprvé zavítalo     
do partnerského města Haidenau. Šlo       
o první seznamovací schůzku. Během 
návštěvy města nezapomněli benešovští 
radní zavítat i do tamního klubu seniorů, 
kam se ve stejný den vydala i výprava 
důchodců z Benešova nad Ploučnicí.

Starosta Heidenau Michael Jacobs a starosta 
Benešova nad Ploučnicí Karel Vrbický          
při svém prvním oficiálním setkání v Heidenau 
8. prosince 2006.
        Foto: Radek Lekner

· Město uvažuje o vstupu do rady
   Město zvažuje vstup do Hospodářské       
a sociální rady okresu Děčín. Být členem 
takového sdružení je eventualitou jak lépe 
l o b b o v a t  z a  z á j m y  B e n e š o v a                  
nad Ploučnicí. Jistou možnost pomoci vidí 
starosta i v otázce řešení situace kolem 
zkrachovalého Benaru. Záměr vstupu      
do sdružení musí projednat městské 
zastupitelstvo.   

Krátce z Benešova nad PloučnicíPočet obyvatel během roku kolísal
   Skoro o tři sta lidí se během jednotlivých po šedesáti letech (diamantová svatba)           
měsíců loňského roku lišil počet trvale a třikrát k výročí zlaté svatby (50 let 
hlášených osob v Benešově nad Ploučnicí. manželského soužití).
Nejvyšší počet obyvatel zaznamenala     K tradiční akci patří dvakrát do roka i vítání 
benešovská matrika v průběhu měsíce února, občánků do života města. „V loňském roce 
kdy ve městě bydlelo přesně 4270 lidí. jsme se tímto způsobem seznámili                  
Naopak nejméně jich napočítala na konci s 28 holčičkami a 27 kluky, " ukončila Marie 
roku v prosinci. To jejich počet klesl  T oj m ar ov á.           (ah) 
až ke čtyřem tisícům. „Ke 14. prosinci,      
kdy jsme tuto statistiku připravovali,    
bydlelo v Benešově nad Ploučnicí 4002 
obyvatel, včetně dětí, " uvedla matrikářka 
Marie Tojmarová. 
   V uplynulém roce se zde narodilo 43 dětí      
a zemřelo 32 lidí.  O přistěhování do města 
projevilo zájem 106 občanů. „O sedmadvacet 
více se jich ale bohužel z Benešova 
odstěhovalo," vypočítala matrikářka.  
   Své „ANO" si vloni na benešovské radnici 
řeklo na 70 párů. K tomuto počtu lze připočíst 
ještě další čtyři. Tyto sňatky však byly 
uzavřeny v okolních obcích, které matričně 
patří k Městskému úřadu v Benešově         
nad Ploučnicí. Benešovská obřadní síň           
v uplynulém roce jedenkrát posloužila            
i k opětovnému stvrzení manželského svazku 

Poplatky v roce 2007

V roce 2006 bylo v Benešově uzavřeno 
celkem 70 sňatků. Nejvíce svateb (50) se 

konalo v obřadní síni MÚ. Šestnáct párů si 
své „ANO“ řeklo na zámku a zbývající 
čtveřice snoubenců se nechala oddat na 

jiném vhodném místě.     

adnObř í
íňs

MÚ

Zámek Jiné
vhodné
místo

Upozornění pro občany
Svoz odpadových pytlů na určených trasách probíhá 

vždy v sudé týdny v Úterý, v následujícím období          
to budou termíny 9. a 23.1. a 6.2.

ZŠ a MŠ Heřmanov
Naše nabídka pro vaše děti a vás!

Nabízíme ještě volná místa všem rodičům dětí, které by měly zajištěnu kvalitní 
výuku s velkou individuální péčí a navíc výuku 

německého jazyka
 již od 1. ročníku formou hry kvalifikovanou silou.

Pokud byste měli problémy s dopravou dítěte, nabízíme tuto možnost:
Každý den v 6:15 odjíždí z benešovského náměstí autobus, 

kde by byl zajištěn doprovod dospělé osoby.
Mate-li zájem o školu rodinného typu umístěnou ve velké zahradě, 

přijďte se podívat nebo se nám ozvětě co nejdříve.
Zápis do 1. ročníku proběhne 17. ledna 2007.

Telefonní číslo 412 512 124 nebo naše e-mailová adresa: 
skola.hermanov@seznam.cz.
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    M. O. z Děčína se dne 10. 11. 2006 pokusila      b  u  d  e dle § 159a/2 tr. ř. odložen.    
o úvěrový podvod  a Poškozování cizích práv 

   Dne 1. 12. 2006 v 03. 30 hod. došlo mezi tím, že se na cizí občanský průkaz pokusila     
obcí Františkov n. Pl. a Terezínském údolí              u pracovnice Provident Financial vzít úvěr     
k dopravní nehodě nákladního vozidla,      ve výši 15. 000, -Kč, kdy je stíhána pro tr. čin 
kdy řidič P. K. z Ústí n. l měl 2, 20 g/kg Podvod dle § 250b/1 tr. z. a Poškozování 
(promile) alkoholu v krvi, je stíhán pro tr. čin cizích práv dle § 209/1a tr. z. 
Ohrožení pod vlivem návykové látky §201/1, 

  J. Š z Teplic z dosud neustanoveným 2c tr. z.
spolupachatelem se v měsíci listopadu 

   Dne 22. 11. 2006 v odpoledních hodinách vloupali do RCH v obci Sluková, je stíhán   
došlo v obci Verneřice k dopravní nehodě pro tr. čin Krádež dle § 247/1b, e tr. z.              
osobního vozidla, kdy řidič F. H. z České Lípy a tr. č. Porušování domovní svobody           
měl 1, 86 g/kg (promile) alkoholu v krvi,        dle § 238/1, 2 tr. z.
je stíhán pro tr. čin Ohrožení pod vlivem 

   R. P. z Benešova n. Pl. se vloupal do sklepů   návykové látky dle § 201/1, 2c tr. z.
v panelovém domě na Sídlišti v Benešově     

   Dne 2. 11. 2006 byla oznámena krádež n. Pl. , vzhledem k tomu, že po návratu            
mobilního telefonu v ZŠ ve Verneřicích         z výkonu trestů měl opakovanou trestnou 
v hodnotě 10. 000, -Kč. Šetřením Policie ČR činnost, byl soudcem okresního soudu vzat   
byl jako pachatel zjištěná žák z této školy       do vyšetřovací vazby, je stíhán pro                
u kterého mobilní telefon byl zajištěn             tr. čin Krádež dle § 247/1b tr. z.
a předán zpět poškozené, je stíhán pro tr. čin 

   Dne 27. 11. 2006 byl oznámeno postříkání krádež dle § 247/1a tr. z.
zdi Státního zámku v Benešově n. Pl.            

    Dále policie šetří krádež měděných svodů   se škodou 6. 000, -Kč. Šetřením Policie ČR 
v obci Františkov n. Pl. - Mlatce a Valkeřice, byl jako pachatel zjištěn žák ZŠ Benešov       
ublížení na zdraví v obci Verneřice, , vloupání n. Pl. , kterému mu asistovali další dva 
do RCH v obci Karlovka a vloupání               spolužáci ze ZŠ. Vzhledem k tomu,               
do přístavku u RCH v obci Rytířovže pachatel není trestně odpovědný případ 

O dražbu Benaru nebyl zájem
   Zatím naprázdno vyšla snaha správců   Ve snaze najít vhodného investora bude 
konkurzní podstaty o vydražení budov vedení města pokračovat.                       (ah)
zkrachovalého podniku Benar. Do dražby 
areálů závodů 01 a 02 se bohužel nikdo 
nepřihlásil. Hledání nového zaměstnavatele 
pro stovky lidí, kteří krachem Benaru přišli    
o práci, není jednoduché. Město oslovilo 
současné benešovské podnikatele s tím,      
zda neuvažují o rozšíření výroby. Jediným 
podnikem, který v současné době nabízí 
uplatnění nezaměstnaným lidem v Benešově 
je Interkov. Ten stále hledá ženy pro pásovou 
výrobu a na aktuální nabídku práce 
upozorňuje transparentem na vývěsce.  

· Pěšina na Ovesnou už se řeší

   Občané Ovesné požádali vedení města     

o řešení problému s „pešinou",  která vede 

zahrádkářskou kolonií z Benešova        

nad Ploučnicí na Ovesnou. Ta je 

nezpevněná, plná nebezpečných úseků      

s kameny, které za vlhka kloužou. Žádost 

byla předána radě města a výsledkem       

je úkol odboru výstavby a životního 

prostředí, aby se touto záležitostí zabýval. 

V první fázi by měla být zpracována 

studie, pak projekt, dále je nutné vyčlenit   

z rozpočtu finance. Poslední fází by měla 

být vlastní realizace.  

· V zámecké zahradě řádil sprejer

   Vzniklá škoda je zhruba 6 tisíc korun. 

Pachatele již známe. Více informací         

v rubrice Z bloku policie.  

· Na akce cyklistů možná budou finance

  Město podalo ke Krajskému úřadu 

Ústeckého kraje odboru školství, mládeže 

a  t ě lovýchovy  žádos t  o  do tac i                   

na cyklistické akce KUR Sportu v roce 

2007. Prostřednictvím dotačního 

programu „Sport a volný čas 2007"         

b y  c h t ě l o  p r o  c y k l i s t y  z í s k a t                    

cca 200. 000,-  Kč.   

· Řešení dopravní situace na sídlišti 

  Radnice nechala zpracovat studii 

rozšíření příjezdové silnice z Děčínské    

na Sídliště u výtopny BTS. Díky 

parkujícím autům zde není prostor pro dvě 

m í j e j í c í  s e  v o z i d l a  a  d o c h á z í                      

k nepřehledným situacím. Studie řeší 

rozšíření vozovky a úpravu chodníku.     

Již letos by také na sídlišti mohla 

vzniknout nová parkovací místa.  

Krátce z Benešova nad Ploučnicí

Z bloku Policie ČR

Sídliště
26.12.2006

Úterý  j e  na  s íd l i š t i  

svozovým dnem firmy 

M a r i u s  P e d e r s e n                 

a na Štěpána tedy byl 

kolem odpadních nádob   

po Vánocích nezvyklý 

pořádek.  
          Foto: Radek Lekner
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Milan Mišík: Mé první kolo bylo fialové
            Které země drží v tomto druhu sportu 

nejlepší místa? Je to zajisté dáno i terénem       
a vhodnými podmínkami, nemám pravdu?
   Určitě! Nejdůležitější jsou vhodná místa   
pro trénink i samotný závod a to jsou hlavně 
haly. Na předních příčkách se drží Francie       

       a Amerika. Kvůli stíženého terénu tady          
u nás si o to více vážím všech svých ocenění.
   Stíháš se věnovat škole? Jaké jsou            
tvé studijní plány po ukončení kamenického 
gymnázia?
   Chodím do 7. třídy na gymnázium               
v Kamenici. Zvládám to, ale dá to zabrat!       
Po skončení gymnázia, bych rád šel             
na medicínu. Chtěl bych být chirurgem, 
protože na chirurgii jsem dost často …     
nebo zubařem.
   Zmínil jsi se o časté návštěvě na chirurgii. 
Jaká jsou běžná zranění při bikecrosu           
či fourcrosu? Jaká jsi na vlastní kůži zažil?
   Velmi časté jsou všechny druhy zlomenin, 
hlavně zlomeniny klíční kosti. V loni jsem 
měl naštípnuté zápěstí, ale asi nejhorší         
mé zranění byla naražená páteř. Zkušenější 
závodník hodně možným zraněním umí a pak zase jel zpátky domů. Ke kolu mám    Dovolte mi, abych blíže představila Milana předcházet. Ví, jak se rychle zachovat.          vztah opravdu už od mého dětství. Ke kolu   Myšíka ml.    K tomuto sportu však ostré lokty a četná 

   Mílovi je 13 let a už od svých 6 let závodně zranění patří!
jezdí BIKROS, vloni se intenzivněji začal    Pryč od zranění. Mílo! Řekni nám své vzory 
věnovat FOURCROSU. 1. cenu a to 2. místo v tomto druhu sportu?
získal už v roce 1999, byl to Evropský pohár     V bikrossu je to z USA Joey Bradford          
v Německu. Úspěšným rokem byl i rok a Bubba Harris, z Francie Pablo Gutierrez.     
následující, v roce 2000 získal celkový V ženském zastoupení je dobrá naše Romana 
Evropský pohár, který čítal 6 závodů.           Labounková a z Anglie Shanaze Reade.       
Ve stejném roce pak na 6. místě skončil        Ve fourcrosu je to Kyle Strait. U nás je           
na Mistrovství Evropy ve Francii. O stupínek ve fourcrosu nejlepší Michal Prokop.
výše na 5. místě se umístil na Mistrovství 

   Které jiné zájmy kromě sportu tě zajímají?Evropy v roce 2001. Mílova sportovní kariéra 
   Dělám si své internetové stránky.             byla rozjetá, následovalo mnoho krásných 

umístění na předních příčkách např.             
na Mistrovství ČR, Evropský pohár               
v Holandsku. V roce 2004 obdržel Česko- mě vedli rodiče.  
moravský pohár a celkově skončil 22. z 98    Můžeš mi prozradit, co tě přesvědčilo, 
účastníků na Mistrovství světa. V roce 2005 vybrat si právě bikros?
mu patřilo 7. místo na Mistrovství Evropy         Bikros jsem si chtěl zkusit. Jednou mi taťka 
a 1. místo v Mistrovství republiky. Úspěšným řekl, zda nechci vyzkoušet i něco odlišnějšího 
rokem byl r. 2006, kdy si Míla „vyjezdil" než klasické kolo. Byla to taková zkouška       
Evropské halové závody na Slovensku           a vyšla. Řekl jsem si zkusím to a uvidím …
a na Mistrovství Evropy v Anglii mu patřila     Fourcros jsem poprvé zkusil na sranda 
2. příčka z celkového počtu 63 závodníků, závodech v Benátkách nad Jizerou a vzalo   
této ceny se nejvíce váží. Následovalo          mě to. Letos jsem skončil ve fourcrosu         
1. místo na Intercupu a 2. místo v Mistrovství na 7. místě na Mistrovství republiky. Mimo   
republiky.  to také rád jezdím na horském, silničním.  
  Ve fourcrosu v 1. sezóně skončil                 
na Mistrovství republiky v Litoměřicích      

Mé internetové stránky jsou www. mysik. na 7. místě z celkového počtu 37 závodníků, 
kursport. cz. Občas zajdu do kina. kteří byli o 5 let starší.  
    Blíží se konec roku. Máš předběžné plány      A teď už k otázkám …
na rok 2007?
   Rád bych vyhrál Mistra Republiky               

   Ahoj Mílo! Předem rozhovoru smekám před v Uničově a Mistrovství Evropy ve Francii.  
velkým závodníkem klobouk. Vzpomínáš       

    Jaký velký sen má Míla Myšík ve své dobře si na svůj 1. kontakt s kolem?
rozjeté sportovní kariéře?

   Mým prvním kolem bylo dětské fialové 
   Mým velkým snem je dostat se                   kolo s přídavnými kolečky. Na kole jsem 
na olympiádu.jezdil už i do mateřské školky. Ráno jsem      
   Budeme končit, ale je tu ještě prostor        si vyjel kopeček, nechal kolo ve školce           
pro děkovačku!

Jaký jiný sport máš rád?    Největší dík patří rodičům, kteří mě vždy 
plně podporují a věnují se mi. Také    Kromě kola, které bude vždy na 1. místě, 
sponzorům, kterými jsou např. GT, Maxis, mám rád hokej, floorball. Teď v zimě určitě 
Fox, Staprom, Dakine, Sensor a další.  snowboard.

  Jak vypadá tvůj všední trénink?                
Jak udržuješ kondičku teď v zimě?    Mílo! Díky moc za rozhovor a za zasvěcení 

do tohoto sportu. Raději však zůstanu               Nejbližší bikrosová dráha je v Praze, jezdím 
u horského kola…t a m  2 x  t ý d n ě .  F o u r c r o s  t r é n u j i                         

v Litoměřicích. V létě se věnuji hlavně    Hodně zdraví, energie do dalších úspěšně 
sprintu, v Pískovně skoky, na Ovesné apod. zvládnutých závodů. Ať se ti daří a splní 
Přes zimu jsem často na běžkách, plavu   vš e ch n a  př án í!!!
a doma jezdím na trenažeru.       Lucie Karchňáková
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Po rozcvičce přišel Mikuláš s Andělem
   Po pravidelné rozcvičce v tělocvičně na Sokolském vrchu,        

kterou vede Kateřina Sukovatá, v úterý 6. prosince 2006 přišel             

i Mikuláš s Andělem. Po malém rozdovádění a protáhnutí našich 

nejmenších ratolestí s maminkami se děti připravovaly na příchod 

Mikuláše s Andělem a jejich nadílkou. Téměř všechny děti              

bez ostychu zdárně zazpívaly a pustily se znovu dle pokynů cvičitelky 

Kateřiny do cvičení. Děkujeme Kateřině za pravidelné aktivity 

v ě n o v a n é  n a š i m  n e j m e n š í m  b e n e š o v á k ů m !  ( l k )

Vánoční turnaj ve volejbale

Umístění prvních čtyř mužstev bylo následující:

1.  Vrbický Karel, Čech Milan, Střelková Iva, Dzubová Vlaďka
2.  Marek Jan st. , Tomov Stani, Machar Tomáš, Matajová Zuzana
3.  Marek Jan ml. , Zach Václav, Minařík Miroslav, Dolková Šárka
4.  Pták Míla, Štípek Jarda, Štecher Radek, Zachová Petra

   Ostatní výsledky a fotografie jsou založeny v Kronice,  kterou již       

15 let vede Alena Matajová.
   Poděkování patří všem hráčům, organizátorům i divákům za dobrý 

průběh turnaje a za pohodu, která byla po celý turnaj. Rovněž děkuji 

jménem zúčastněných Radě města Benešov nad Ploučnicí                    

a sponzorům Ewals Cargo Care a KUR Sport za podporu tohoto        

již tradičního turnaje.
   Závěrem chci popřát všem občanům města Benešova nad Ploučnicí 

hodně pohody, splněných přání a hlavně pevné zdraví v novém roce 

2007 a novým zastupitelům hodně zdaru v jejich práci. 

Čech Ruda

   V úterý 26. prosince 2006 se uskutečnil v Sokolovně již tradiční V přátelském a vánočním duchu, který ale neubral na bojovnosti hráčů, 
volejbalový turnaj smíšených družstev. Turnaje se zúčastnilo celkem bylo odehráno 21 zápasů, 42 setů a 1070 podání. Na závěr bylo 
28 hráčů (20 mužů a 8 žen ). Turnaj byl po rozlosování do 7 mužstev provedeno vyhodnocení a ocenění všech účastníků.    
zahájen v 10 hodin a hrálo se nepřetržitě až do 16. hodiny.                    

Každou středu protahuje svá tělíčka až 17 malých neposedů.             
      Foto: Lucie Karchňáková
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Dáváte si novoroční předsevzetí?

   Předsevzetí do nového roku 
si dávám, ale většinou z něj    
po krátké době sejde. Stejně 
jako vloni, tak i letos jsem      
si řekla, že omezím kouření. 
Tak uvidíme,  jak dlouho mi to 
vydrží.  

Lenka Borovková 24 let Jirka Hnátek 52 let

  Chtěl bych zhubnout alespoň 
10 kg. To je celkem dost, co? 
Takže když se mi podaří ubrat 
alespoň pět kil, budu také 
spokojený. A když neshodím 
n ic  a  naopak  př iberu ,           
svět se určitě nezboří.  

Láďa Daněk 26 let

   Předsevzetí do nového roku 
si raději nedávám. Vždycky, 
když jsem si nějaké dal,      
moc dlouho mi snažení 
nevydrželo.  Pro letošek 
vynechávám. Ale nedělám        
z  t o h o  p r a v i d l o ,                   
třeba se to příští rok změní.   

Jubilanti - leden 2007
Voleský Evžen
Jiroušek Miloň
Mastíková Anežka
Škachová Anna
Frydrych František
Janatová Anna
Kotyza Vratislav
Reková Vlasta
Faflák Jan
Horčičková Vlastimila
Hachová Jaroslava
Sladomelová Jaroslava
Stelzigová Libuše
Čapská Libuše
Jakubíková Helena
Lahodná Růžena
Pecha Augustin
Mašková Edith
Pucholt Jiří
Kopelová Ursula
Nosková Jiřina
Čermáková Božena
Kožešníková Gertruda
Schoř Jří
Hálová Irena
Kratochvil Valter
Havlíková Marie

Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí a 

především pevné zdraví.  

Nové knihy v městské knihovně
Brodská, tchyně majitele detektivní Pro ženy
kanceláře.     Drake S. - Květ odvahy 
Kellerman F.  Hořký med    Christa byla typická jižanská kráska,      
   V jednu po půlnoci se detektivu losangelské která je odhodlána udělat cokoli, aby pro svou 
policie objeví před světly služebního auta rodinu zachovala co se dá, když vítězní 
dvouleté děvčátko v zakrvácených šatičkách.  Seveřané přijdou zkonfiskovat rodinné sídlo.  

Becnel R. - Nepřístupná dáma 
Napětí  Vikomt Farley se vrátil z Orientu oslavovaný 

a vynášený, dokud ho nedohnala jeho Connelly M. -  Advokát  
minulost.     Advokát Haller se celý svůj profesní život 
Kelly C. - Jednou provždy obával, že nedokáže rozpoznat nevinu            

i když ji bude mít přímo na očích.                    Příběh tří žen, které si myslely, že mají svůj 
Ve skutečnosti se měl mít na pozoru spíše před život dokonale naplánovaný.
ztělesněným zlem.  Váňová M. - S tváří beránka  
Chamberlain D. - Půlnoční zátoka    Získat si lásku a důvěru někdy trvá celá léta, 
   Od té srpnové noci uplynulo už více než ale přijít o ně může člověk během jediného 
čtyřicet let, ale na Juliině životě stejně pořád dne.  
leží stín toho, jak zemřela její starší sestra 
Isabel.  Detektivky

Rottová I. - Šikovná tchyně a smečka 
Válečné rozhněvaných žen 
Kessler L. - Ocelová klepeta    V jednom obyčejném pražském bytě          
   Další válečné příhody úderného praporu SS se sejde devět postarších žen. Idylka?           
Wotan. To ani náhodou ! Je mezi nimi totiž i Jana 

Ptáte se: 
Proč vyšlo prosincové číslo Benešovských Novin až 20. prosince?

Odpovídá: 
Alena Houšková, 
šéfredaktorka BN 

ve k terém vždy na jde te  informace ,                
které potřebujete.  V případě dotazů                    
či připomínek se můžete obrátit na jakéhokoliv 
redaktora BN. Jejich e-mailové adresy najdete   
v tiráži  na zadní stránce zpravodaje.     Za zpoždění            

                 Alena Houšková s  v y d á n í m  
prosincového čísla 
Benešovských Novin 
se velmi omlouváme.  
  Během prosince       

se tvořila nová redakční rada, formovaly se nové 
představy o obsahové i grafické podobě 
zpravodaje, a proto došlo k posunutí tisku. 
Doposud bývalo zvykem, že noviny byly         
na stáncích   a v obchodech již začátkem měsíce. 
Od lednového čísla budou Benešovské noviny    
k dostání vždy kolem 10. dne v měsíci. Chtěli 
bychom pro vás vytvořit seriózní zpravodaj,     

Vzpomínka
   Dne 31. ledna 
u p l y n e  p ř e s n ě  
jeden rok, kdy nás 
navždy opustil pan 
Josef Pleskot.  
  Děkujeme všem, 
kteří mu společně         
s námi v tento den 
v ě n u j í  t i c h o u  
v z p o m í n k u .            

S láskou a neustálým místem v srdci 
vzpomínají -družka Karla, sestra Jana       
s rodinou a maminka.  

Anketa

Poděkování
"Kdo si hraje, nezlobí”
   Tímto prostřednictvím Benešovských 
novin děkuje mateřská škola ve Velké 
B u k o v i n ě  p a n u  l é k á r n í k o v i                   
Mgr. Ferechovi za milé dárky našim 
dětem.  
   Děkují děti a kolektiv zaměstnanců MŠ 
Velká Bukovina 

  Dne 16.1.2007

t o  b u d e  6  l e t ,

co nás navždy opustil 

pan   Robert Košek.

S  l á s k o u  s t á l e  

v z p o m í n a j í

m a n ž e l k a ,  d ě t i ,

rodiče a sourozenci.
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   Perníčky, vánoční svícny, ozdoby, věnce, nemusely se děti bát o zajímavý výdělek. výtvarné výchovy, pracovního vyučování 

pečivo, ale i domácí guláš nebo nádherná Se získanými penězi podle ředitele školy či doma.  
   Vánoční jarmark každoročně doplňuje keramika - to všechno a ještě mnoho Jiřího Špičky hospodaří každá třída sama. 
kulturní program. O ten letošní se ve školní dalšího bylo k mání na Vánočním „Dle rozhodnutí většiny je buď promlsají   
aule postaral Josef Bříško se svými hosty. jarmarku, který se v prosinci konal  v  c uk rá rn ě  ne bo  n a  šk ol ním výletě. Často 
Kromě toho měli návštěvníci také možnost v prostorách základní školy. Možnost část kapitálu oddělí a ponechají na nákup 
shlédnout televizní pořad ČT1, který vznikl prezentace si nenechala ujít žádná ze tříd. materiálu pro příští jarmark, " vysvětlil 
v říjnu 2006 v naší škole.   Protože jde o tradiční akci, která již  ř ed it el.  V ýr ob k y  děti tvoří nejčastěji v době 
                                                            (ah)po osmé přilákala spousty zvědavců, mimo školní výuku, ale i v hodinách 

Žáci se již po osmé prezentovali na vánočním jarmarku

Děti se předvedly na vánoční besídce
   Fotografií se vracíme k vánoční besídce dětí 

z mateřské školy. Ty si pod vedením svých 

učitelek připravily pěkné vystoupení plné 

písniček a básniček, které se během roku 

naučily. Po představení čekal na děti vánoční 

strom, pod kterým našly spousty dárečků.    

Na snímku se z nového stolního fotbalu 

raduje Míša Černý a Ondřej Oravík. 

                   Foto: z archivu rodiny Černých 

Zápis dětí do první třídy Základní školy Benešov nad Ploučnicí 
bude v pátek 19. ledna 2007 od 10. 00 do 17. 00 hodin v budově Komenského ul. (Bílá škola).

K zápisu se dostaví rodiče s dětmi, které se narodily v období od 1. září 2000 do 31. srpna 2001.   
Při zápisu předloží zákonní zástupci rodný list dítěte a svůj občanský průkaz či jiný průkaz totožnosti.   

Zápis dětí do první třídy

Možnost ukázat své šikovné ruce si na tradičním Vánočním jarmarku nenechala ujít ani jedna třída školy.                      Foto: Alena Houšková


